
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.11/7-09-2016 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης,  
  
Αριθ. Απόφασης 223                               Περίληψη 

Αναπομπή της με αριθμό 62/2016 απόφασης για έκφραση 
γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με την 
προτεινόμενη υψομετρική μελέτη οδού του οικισμού 
Σταυρούπολης 

 
Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 9 Σεπτεμβρίου 2016 ημέρα Παρασκευή και ώρα 14:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.33140/05-09-2016 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 29 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Βασιλούδης Ηλίας 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γουναρίδης Στυλιανός 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
9) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
10) Καρά Αχμέτ 
11) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
12) Κίρατζη Ερκάν 
13) Κολλάρος Γεώργιος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Λύρατζης Πασχάλης 

16) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
17) Μποζ Ραμαδάν 
18) Μυλωνάς  Γεώργιος 
19) Ξυνίδης Αθανάσιος 
20) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
21) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
22) Πυρνάρη Ειρήνη 
23) Σδρέβανος Μαρίνος 
24)  Ταρενίδης Παναγιώτης 
25) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
26) Τσέπελης Εμμανουήλ 
27) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
28) Φανουράκης Εμμανουήλ 
29) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Αγκόρτσας Απόστολος 
2) Γκιρτζίκη Αλεξία 
3) Ιγιαννίδης Στέφανος 
4) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
5) Μούρκας Χρήστος 
6) Μπαντάκ Σιαμπάν 

7) Μπένης Δημήτριος 
8) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντίν 
9) Τσαρεκτσή Τζενάν 
10) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
11) Χασάν Ογλού Ορχάν 
12) Χασάν Ογλού Φερτούν 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
        
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος 
 
Ο Πρόεδρος κ. Δρεμσίζης Ιωάννης ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 
ορίζονται τα εξής: «Όταν υπάρχουν κατεπείγουσες υποθέσεις που δικαιολογούν την άμεση σύγκληση του 
δημοτικού συμβουλίου σε χρονικό διάστημα μικρότερο των τριών ημερών που απαιτείται κατά κανόνα για 
την επίδοση της πρόσκλησης σε τακτική συνεδρίαση, η πρόσκληση μπορεί να επιδοθεί ή να 
γνωστοποιηθεί στους συμβούλους ακόμα και την ημέρα της συνεδρίασης. Στην πρόσκληση αναφέρεται ο 
λόγος για τον οποίο η συνεδρίαση έχει κατεπείγοντα χαρακτήρα. Ο χαρακτηρισμός και η αιτιολογία των 
θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ως κατεπειγόντων επαφίεται καταρχήν στην κρίση του προέδρου του 
δημοτικού συμβουλίου ο οποίος και απευθύνει την πρόσκληση και καταρτίζει την ημερήσια διάταξη, όμως 
το δημοτικό συμβούλιο είναι και πάλι αυτό που θα αποφανθεί, κατόπιν σχετικής συζήτησης, για το 
κατεπείγον ή μη της πρόσκλησης στο σύνολό της. Αν το δημοτικό συμβούλιο κρίνει ότι τα θέματα που 
περιλαμβάνονται στην πρόσκληση δεν πρέπει να συζητηθούν με τη διαδικασία του κατεπείγοντος, η 
συζήτηση τους αναβάλλεται. Όπως και στην περίπτωση της συζήτησης κατεπειγόντων θεμάτων εκτός 
ημερησίας διάταξης, το δημοτικό συμβούλιο λαμβάνει δύο αποφάσεις, με τη συνήθη, όμως, για τη λήψη 
αποφάσεων πλειοψηφία (απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων). 



- αν τα θέματα που εισάγονται για συζήτηση δικαιολογούν την κατεπείγουσα πρόσκληση - συνεδρίαση, 
- αν κρίνει ότι τα θέματα της πρόσκλησης είναι πράγματι κατεπείγοντα, λαμβάνει απόφαση επί των 
συγκεκριμένων θεμάτων». 
Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθούν τα παρακάτω θέματα προς συζήτηση, λόγω της 
κατεπείγουσας φύσης τους, που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης των ζητημάτων διότι 
θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των 
υπηρεσιών του: 
1. Έκφραση γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με την προτεινόμενη υψομετρική μελέτη οδού 

του οικισμού Σταυρούπολης  
Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 
 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 το περιεχόμενο του θέματος το οποίο πρέπει να συζητηθεί λόγω της κατεπείγουσας φύσης του». 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 
Την συζήτηση του θέματος που αφορά την «Έκφραση γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με την 
προτεινόμενη υψομετρική μελέτη οδού του οικισμού Σταυρούπολης» λόγω της κατεπείγουσας φύσης του, 
που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος διότι θίγονται άμεσα τα 
συμφέροντα του Δήμου με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των υπηρεσιών του.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  
«Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των 
μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου 
θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του» και έθεσε υπόψη του 
σώματος την αριθμ.πρωτ.33313/5-9-2016 εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής η οποία έχει ως εξής:  

«ΣΧΕΤ: α) οι διατάξεις της παρ. Β εδάφιο ii) του άρθρου 73 του Ν.3852/10, β) η αριθ.62/19-7-

2016 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής, γ) η από αριθ.πρωτ.1769/29-6-2016 εισήγηση με τα 

δικαιολογητικά της 

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο τη λήψη 

απόφασης για την έγκριση υψομετρικής μελέτης οδού του οικισμού Σταυρούπολης». 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος τη με αριθμό 62/2016 ομόφωνη απόφαση της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής σύμφωνα με την οποία εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει 
θετικά για την προτεινόμενη υψομετρική μελέτη σύμφωνα με την εισήγηση της δ/νσης δόμησης του 
Δήμου Ξάνθης, της αδιάνοικτης οδού εσωτερικά του Ο.Τ.53, του οικισμού Σταυρούπολης προκειμένου να 
συνεχιστεί η διαδικασία έγκρισης της σύμφωνα με το άρθρο 155 του Κώδικα Βασικής Πολεοδομικής 
Νομοθεσίας. 

Αμέσως μετά ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο ο 
οποίος είπε τα εξής: «Υπήρχε μία εισήγηση από την υπηρεσία Δόμησης προς την ΕΠΖ η οποία ζητούσε τη 
γνωμοδότηση για προτεινόμενη υψομετρική μελέτη προκειμένου να συνεχιστεί η διαδικασία έγκρισης 
σύμφωνα με το άρθρο 155 του Κώδικα Βασικής Πολεοδομικής Νομοθεσίας. Οι υπηρεσίες έφεραν το 
ζήτημα στην ΕΠΖ, η ΕΠΖ αποφάσισε τη γνωμοδότηση, πλην όμως μέχρι να συζητηθεί έπρεπε η ΕΠΖ αν 
θέλετε και οι υπηρεσίες να κρίνουν εάν το τελικό αποφασιστικό όργανο είναι το δημοτικό συμβούλιο. Το 
τελικό αποφασιστικό όργανο είναι ο Περιφερειάρχης επομένως το δημοτικό συμβούλιο απλά γνωμοδοτεί. 
Έτσι λοιπόν σήμερα μπαίνει εκτός ημερησίας το ζήτημα προκειμένου να ολοκληρωθεί μία διαδικασία η 
οποία αφορά την έγκριση μιας υψομετρικής μελέτης που είναι απαραίτητη για έναν κάτοικο στην ορεινή 
περιοχή της Σταυρούπολης. Και γι’ αυτό προκειμένου να μην καθυστερήσουμε την ανάγκη αυτού του 
κατοίκου να το φέρουμε εκτός ημερησίας αφού έχει διευκρινιστεί πλέον ότι δεν είναι αρμοδιότητα του 
συμβουλίου η έγκριση αλλά του Περιφερειάρχη. Εμείς μετά τη θετική γνώμη της ΕΠΖ απαιτείται και 
επίσης η γνώμη του δημοτικού συμβουλίου».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Αθανάσιο Ξυνίδη ο οποίος 
δήλωσε ότι η παράταξή του μειοψηφεί για τη συζήτηση του εν λόγω θέματος διότι «δεν υπάρχει 
κατεπείγον, το περιμένατε δύο μήνες και δεν υπάρχουν τα απαραίτητα στοιχεία στο θέμα για να μπορέσει 
να κατανοήσουν οι δημοτικοί σύμβουλοι τι είναι αυτό που ψηφίζουν».   

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «η διαδικασία είναι προβληματική, ψηφίσαμε να μην συζητηθεί το θέμα έτσι ώστε να 
φέρει όλα τα απαραίτητα στοιχεία στο δημοτικό συμβούλιο η υπηρεσία, εμείς θα το καταψηφίσουμε γιατί 
ακριβώς έχουμε μία εισήγηση για μια πρόταση στην οποία δεν υπάρχει το περιεχόμενο. Εάν τα πράγματα 
ήταν εντελώς τυπικά δεν θα υποχρέωνε ο νόμος αυτή τη διαδρομή από την ΕΠΖ στο δημοτικό συμβούλιο 
για να καταλήξουμε στο αποφασιστικό όργανο».  



Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «το συγκεκριμένο είναι μια πλάγια οδός, να νομιμοποιήσουμε πράγματα τα οποία δεν 
είναι και παράνομα αλλά δεν υπήρχαν. Περνούσε μέσα από το χωράφι του. Από ποια πέτρα από ποια 
γωνία; Σε ποια διαγώνιο; Και τώρα λέτε νομιμοποιήστε το δρόμο ώστε να έχει δυνατότητα να χτίσει. Και 
νομίζω ότι καλά κάνει. Είναι λίγο περίεργο, δεν θα καταψήφιζα κι εγώ λευκό θα ρίξω, πιο πολύ απ’ αυτή 
την αμφιβολία ότι κάναμε ό,τι μπορούσαμε μέχρι τώρα, μη βρεθούμε να λέμε ότι νομιμοποιήσαμε κάτι 
που δεν υπάρχει». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο ο 
οποίος είπε τα εξής: «επειδή λέει ο κ. Κολλάρος τώρα ότι στην ουσία νομιμοποιούμε κάτι το οποίο δεν 
υπάρχει. Νομίζω ότι κανένα δημοτικό συμβούλιο δεν νομιμοποιεί κάτι το οποίο δεν υπάρχει. Άλλο πράγμα 
είναι αυτό που είπατε κ. Κολλάρο κι άλλο πράγμα είναι να νομιμοποιούμε μια διαδικασία η οποία η 
υπηρεσία εισηγήθηκε ότι αυτό είναι. Το αν έπρεπε εκεί να γίνει υψομετρική μελέτη, το αν η υψομετρική 
μελέτη η οποία έχει κατατεθεί στην υπηρεσία δόμησης είναι σωστή κι αν είναι και ενδεδειγμένη ή αν 
έλαβε υπόψη του ο μελετητής και η υπηρεσία δόμησης όλα τα στοιχεία είτε της προσκύρωσης είτε της μη 
προσκύρωσης αυτό δεν είναι θέμα το οποίο θα πρέπει να το δει το δημοτικό συμβούλιο αλλά πρωτίστως η 
υπηρεσία. Θα έλεγα λοιπόν ότι αφού υπάρχουν τόσες πολλές αμφιβολίες να το παραπέμψουμε ή να το 
επαναπέμψουμε ξανά στην ΕΠΖ γιατί δεν έχει και νόημα το να γνωμοδοτεί ένα όργανο θετικά και το δικό 
μας ίδιο όργανο αρνητικά. Εγώ θα έλεγα ότι και τα δύο όργανα είναι όργανα του δημοτικού συμβουλίου 
θα πρέπει σε κάθε περίπτωση να μην υπάρχει διαφορά απόψεων, να το επαναπέμψουμε στην ΕΠΖ 
προκειμένου να δει όλες τις λεπτομέρειες. Εν πάση περιπτώσει είχαμε δύο μήνες καθυστέρηση από την 
εισήγηση ή την κατάθεση της μελέτης εάν καθυστερήσει κι άλλες 15-20 μέρες δεν νομίζω να είναι 
πρόβλημα προκειμένου όμως να έχουμε σε κάθε περίπτωση μία σωστή απόφαση προς όφελος του 
δημότη».  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα ν’ αποφασίσει σχετικά.                                                                  
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 
καθώς και α) οι διατάξεις της παρ. Β εδάφιο ii) του άρθρου 73 του Ν.3852/10, β) η αριθ.62/19-7-2016 
απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής, γ) η από αριθ.πρωτ.1769/29-6-2016 εισήγηση με τα 
δικαιολογητικά της 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Αναπέμπει στην Επιτροπή Ποιότητας Ζωής τη με αριθμό 62/2016 ομόφωνη απόφαση της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής σύμφωνα με την οποία εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει θετικά για 
την προτεινόμενη υψομετρική μελέτη σύμφωνα με την εισήγηση της δ/νσης δόμησης του Δήμου Ξάνθης, 
της αδιάνοικτης οδού εσωτερικά του Ο.Τ.53, του οικισμού Σταυρούπολης προκειμένου να συνεχιστεί η 
διαδικασία έγκρισης της σύμφωνα με το άρθρο 155 του Κώδικα Βασικής Πολεοδομικής Νομοθεσίας για 
τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 12-9-2016 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
 
 


